
STYRELSENS SVAR PÅ JOSEFIN TÖRNELANDS 
MOTION 

Styrelsen tog beslutet att ta bort dörrarna in till källargångarna, då nycklarna till det ena 
av låsen som satt i dörrarna inte längre tillverkas. När någon låste dörren med de gamla 
nycklarna kom de som inte hade denna nyckel inte in i källlargångarna, vilket gjorde att 
vi behövde tillkalla en låsfirma, med stora kostnader för föreningen som följd. Att byta 
ut själva låsen till dessa dörrar var inte ekonomiskt försvarbart, då själva dörrarna 
dömdes ut som osäkra av den låsfirma föreningen anlitar.   

Motionärens åsikt är att trädörrrarna försvårade för obehöriga att ta sig in till 
förrådsutrymmena. Styrelsen tillstår att träddörrarna kan ha bidragit till att försvåra 
inbrott. Däremot vore det i dagsläget en felprioritering att ersätta trädörrarna, då man på 
så sätt inte kommer åt grundproblemet som även motionären påtalar– att obehöriga 
befinner sig i källarutrymmena.  

Styrelsen anser att det är de yttre dörrarna, det så kallade skalskyddet, som bör 
prioriteras i dagsläget och  styrelsen kommer att på förslag från låsfirman:  
1) se över kostnaden för att uppgradera dörrarna ner till källarutrymmena,  
2) se över möjligheten att digitalisera alla portar med avsikt att hålla dem låsta även 
dagtid. 

Styrelsen yrkar  på avslag. 
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